

Date: 29 April 2012
Ref: CA/B/ZT/12/027

Dubai Financial Market
Dubai – UAE

التاريخ: 29 إبريل 2012
المرجع: CA/B/ZT/12/027

سوق دبي المالي
دبي – الإمارات العربية المتحدة

Annual General Meeting Results of
Drake & Scull International PJSC
(the "Company")

نتائج اجتماع الجمعية العمومية العادية لشركة دريك آند سكل
انترناشيونال ش.م.ع.
("الشركة")

Drake & Scull International PJSC Annual General Meeting was held on Thursday 26th April 2012 in Jumeirah Beach Hotel at 05:00 PM the results are as seen below:

يرجى العلم بأن شركة دريك آند سكل انترناشيونال ش.م.ع. قد عقدت الجمعية العمومية العادية يوم الخميس الموافق 26 إبريل 2012 في فندق جميرا بيتش، دبي. وذلك في تمام الساعة 05:00 ولقد تم الإتفاق على مايلي:

1. The Board of Director's report regarding the Company's activities and its financial position for the year ending 31 December 2011 has been reviewed and approved.
2. The report of the external auditors in respect with the Company's financial year ending 31 December 2011 has been reviewed and approved.
3. The balance sheet and the profit and loss account of the Company for the financial year ending 31 December 2011 has been approved.
4. The shareholders approved the Board of Directors members Remuneration for year 2011.

1. تم الإستماع والمصادقة على تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2011.
2. تم الإستماع والتصديق على تقرير مراجعي الحسابات عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2011.
3. تم التصديق على ميزانية الشركة وحساب الأرباح والخسائر للسنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2011.
4. تم الموافقة على أتعاب أعضاء مجلس الإدارة للعام 2011 من قبل المساهمين.

5. Shareholders approved to distribute 3% cash dividends and 5% bonus shares for the year ending 31 December 2011 on the shareholders.
5. تم الموافقة من قبل المساهمين على توزيع أرباح نقدية بقيمة 3% وأسهم منحة بقيمة 5% عن السنة المالية المنتهية بتاريخ 31 ديسمبر 2011 على المساهمين.
6. The Board of Directors have been reappointed for another 3 years ending in 2015.
6. تم إعادة انتخاب أعضاء مجلس الإدارة لمدة ثلاث سنوات أخرى تنتهي بعام 2015.
7. The shareholders have reviewed and reappointed Price Waterhouse Cooper as auditors for 2012 as per 2011 3 year agreement.
7. تم المراجعة من قبل المساهمين والموافقة على إعادة تعيين مراجعي الحسابات للعام 2012 وهم السادة/ووتر هاوس كوبر بحسب اتفاقية الثلاث سنوات التي أبرمت في عام 2011.
8. The shareholders have approved the Board of Directors Ratifications of the resolutions from November 2011 till the date of calling Annual General Assembly Meeting.
8. تم التصديق على قرارات مجلس الإدارة من نوفمبر 2011 حتى تاريخ الدعوة لاجتماع الجمعية العمومية السنوية.



Chairman
Drake & Scull International PJSC

رئيس مجلس الإدارة
شركة دريك أند سكول انترناشيونال ش.م.ع.



Drake & Scull International PJSC

P.O. Box 65794 Dubai - United Arab Emirates Tel: +971 4 811 2300 Fax: +971 4 811 2305

www.drakescull.com

